
Folketingets Kommunaludvalg

Dato: 21. december 2009

Under henvisning til Folketingets Kommunaludvalgs brev af 27. okto-

ber 2009 følger hermed indenrigs- og socialministerens endelige svar 

på spørgsmål nr. 14 (KOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Bonne (SF)

Spørgsmål nr. 14:

”Hvor stor en ventetid mener ministeren, der vil være acceptabel, når man 

nu kan forvente stigende ventetider i statsforvaltningerne som følge af såvel 

færre ressourcer som øgede sagsmængder”

Svar:

Jeg skal henvise til besvarelsen af spørgsmål 12 fra KOU alm. del. Jeg skal 

således oplyse om, at statsforvaltningerne er tilført flere ressourcer. Jeg har 

derfor stor tiltro til, at statsforvaltningerne kan fastholde aktivitetsniveauet i 

2010 og sikre en tilfredsstillende service i statsforvaltningerne.
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